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ZÁPIS 
 

z 9. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 11.11.2024 

 

Přítomni:   17:00 hod.: Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.,  

Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková., Mgr. Hana Šišková,  

Pavel Zelenka, Ing. Jakob Hurrle, Mgr. Jiří Knitl, Martin Tománek, Ing. Jiří Štěpán, 

doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D., doc. PhDr. Alice Velková, Ph.D., 

RNDr. Pavel Řepa, Bc. Sylva Svobodová, PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D.,  

Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, 

Ing. Jan Ladin, Pavlína Lacková, Josef Neuberg, Radek Mikšík,  

Mgr. Martin Suchánek, Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát 

                          17:23 hod.:  Pavel Vyhnánek, M.A. 

 

Omluveni:       Jana Machová, Ing. Adam Kalous 

Přizváni:           

Předsedající:   Mgr. Jan Čižinský             

Ověřovatelé:   Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek            

       

    Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:02 hodin.        

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož, 

RNDr. Pavel Řepa, doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D. 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Hlasování: 25/0/0/1 

Pořadí bodu na programu: 1. 

 
 

2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl předřadit návrh k žádosti občanů za zachování tramvají na Maninách.  

Bod k žádosti občanů za zachování tramvají na Maninách, aby následoval po bodu jednání: Dotazy a připomínky 

občanů 1. 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. et Mgr. Vladan Brož informuje o zařazení bodu do programu jednání 

Zastupitelstva MČ Praha 7:  

 

 k zajištění dopravní obslužnosti pavilonu EXPO 58 v Letenských sadech 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 5 minutovou přestávku.  

 

Pokračování projednávání tohoto bodu.  
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Starosta Mgr. Jan Čižinský představil program jednání Zastupitelstva MČ Praha 7: 

 4. Dotazy a připomínky občanů 1 

 5. Návrh k žádosti občanů za zachování tramvají na Maninách 

 6. Návrh k informaci o prohlášení náhradnice z kandidátní listiny PRAHA 7 SOBĚ paní Alice Velkové za 

členku Zastupitelstva MČ Praha 7 na uprázdněný mandát z důvodu rezignace pana Pavla Škareckého ve 

volebním období 2022 – 2026 

 7. Složení slibu člena Zastupitelstva MČ Praha 7 

 Návrh k zajištění dopravní obslužnosti pavilonu EXPO 58 v Letenských sadech bude následovat před 

projednávání informací 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Hejnic 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném programu.  

 

Hlasování: 26/0/0/0 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský                         

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace                                         Pořadí bodu na programu: 2                

 

 
 

3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ P7 
 

Bez připomínek. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 
 

4. Dotazy a připomínky občanů 1 

 

Bez dotazů. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 

 
 

5. 0091/24-Z k žádosti občanů za zachování tramvají na Maninách 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

 

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavel Vyhnánek, M.A. 

 

Občan P7 informuje:  

- ohledně petice za zachování tramvají na Maninách, že v souvislosti s rekonstrukcí Libeňského mostu by měl 

být ukončen provoz tramvají. Žádá, zda by mohlo proběhnout jednání s TSK, DPP a najít nové řešení 

ohledně dopravní obslužnosti. 

 

Diskuze: P. Zelenka, Ing. arch. M. Čunát, Mgr. J. Čižinský 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze. 

Hlasování: S 25/0/0/2 

 

Diskuze: P. Zelenka, PhDr. M. Kunštát, Ph.D., Mgr. J. Hejnic 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze. 

Hlasování: S 25/0/0/2 
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 Diskuze: P. Zelenka 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor právní 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

 

Hlasování: 26/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 5. 

 
 

6. 0092/24-Z k informaci o prohlášení náhradnice z kandidátní listiny PRAHA 7 SOBĚ paní Alice Velkové za 

členku Zastupitelstva MČ Praha 7 na uprázdněný mandát z důvodu rezignace pana Pavla Škareckého ve 

volebním období 2022 - 2026 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Diskuze: Mgr. J. Hejnic, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 

 
 

7. Složení slibu člena Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

doc. PhDr. Alice Velková, Ph.D. složila předepsaný slib člena Zastupitelstva MČ Praha 7, který potvrdila svým 

podpisem. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
 

8. 0093/24-Z k pověření členky Zastupitelstva MČ Praha 7 paní Alice Velkové k podpisu listin a oddávání s 

účinností od 11. 11. 2024 do zániku mandátu ve volební období 2022 - 2026 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 
 

9. 0094/24-Z ke změně členství Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 ve volebním období 2022 - 2026 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Diskuze: J. Neuberg, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 20/2/4/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

 
 

10. 0095/24-Z k volbě přísedících Obvodního soudu pro Prahu 7 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 26/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 
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11. 0096/24-Z k žádostem o poskytnutí finanční podpory z programu Dostupné nájemní bydlení v roce 2024 

(výzva č. 1/DB/2024) na výstavbu bytového domu Za Papírnou a rekonstrukci bytového domu Tusarova 54 

 

Předložil tajemník Úřadu MČ P7 Mgr. Radomír Špok  

Předkladatel: TAJ Mgr. Radomír Špok 

Zpracoval: Odbor vzdělávání a projektového 

řízení 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 25/0/1/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0097/24-Z k podání žádosti o svěření nové pěší komunikace umístěné na pozemcích ve svěřené správě 

nemovitostí MČ Praha 7 parcelní čísla 2281/102, 2410/12, 2410/2, 2410/16 a 2410/54 a dále na pozemcích 

státního podniku Povodí Vltavy, IČO: 70889953 parcelní čísla 2408/2 a 2410/15 a na pozemku hl. m. Prahy 

parcelní číslo 2281/2, vše v k.ú. Holešovice do správy nemovitostí MČ Praha 7 

 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Diskuze: J. Neuberg, Mgr. J. Knitl 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 26/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 

 
 

13. 0098/24-Z k dodatku č. 1 ke smlouvě o spolupráci mezi MČ Praha 7 a společností Office Center Vltava a.s., 

IČO: 27911594 se závazkem budoucího nabytí veřejného schodiště plánovaného s výstavbou administrativní 

budovy „Office Center Vltava“ a příslušné části pozemku do majetku hl. m. Prahy, do svěřené správy 

nemovitostí MČ Praha 7 

 

Ze zasedací místnosti odešel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Martin Suchánek. 

 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 26/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 
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14. 0099/24-Z k zajištění dopravní obslužnosti pavilonu EXPO 58 v Letenských sadech 

 

Předložil člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic  

Diskuze: P. Zelenka 

 

Místostarosta Pavel Zelenka přednesl protinávrh: 

 

Zastupitelstvo městské části Praha 7 

 

I. konstatuje, že 

obslužnost galerie EXPO 58 v Letenských sadech je zajištěna stejným procesem jako všechny ostatní objekty v 

Letenských sadech, tedy na základě povolení OCP MHMP  

 

II. nesouhlasí 

se zřízením služebnosti průjezdu k objektu EXPO 58 přes pozemky MHMP v Letenských sadech 

 

III. ukládá 

iniciovat zajištění dopravní obslužnosti k objektu EXPO 58 tak, jak je to běžné i k dalším podobným objektům v 

Letenských sadech 

 

Zodpovídá: Pavel Zelenka, místostarosta 

 

Řeší: Pavel Zelenka, místostarosta 

Termín plnění: 20.12.2024 

 

A doplnit v důvodové zprávě: Zřízení obslužnosti je prakticky nevratný proces, který by vedl k nekontrolovatelnému  

pohybu motorových vozidel dotčeným úsekem parku a jedná se o bezprecedentní „privatizaci veřejných pozemků, 

která by následně mohla spustit lavinu stejných opatření v jiných městských parcích.  

 

Diskuze: Mgr. et Mgr. V. Brož, Ing. arch. M. Čunát, Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Ladin,  

Mgr. J. Knitl 

 

Členové Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic, Ing. Jan Ladin daný protinávrh neakceptovali a původně 

předložený návrh stáhli. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský požádal předsedu návrhového výboru Mgr. et Mgr. Vladana Brože, aby informoval o 

průběhu hlasování. 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. et Mgr. Vladan Brož přednesl doplňující návrh (ve znění původního protinávrhu), 

jehož předkladatelem je místostarosta Pavel Zelenka. 

 

Místostarosta Pavel Zelenka tento návrh akceptoval. 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic požádal o 5 minutovou přestávku na poradu politického klubu. 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 5 minutovou přestávku.  

 

Pokračování projednávání tohoto bodu  

 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu místostarosty Pavla Zelenky ve znění původního protinávrhu.  

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský požádal o opravu hlasování. 

Radní MČ Praha 7 Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. hlasoval PRO.  

 

Předkladatel: MISTA Pavel Zelenka                          Hlasování: 19/0/6/1 

Zpracoval: Praha 7 sobě                                             Usnesení bylo Schváleno 

Typ dokumentu: Usnesení                                          Pořadí bodu na programu: 14. 
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15. Dotazy a připomínky občanů 2 

 

p. Majrych, občan P7 vznesl dotazy ohledně 

- parkování a dopravního značení u pavilonu EXPO 58 v Letenských sadech 

- informování městské policie  

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Mgr. J. Knitl, Ing. J. Ladin 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku p. Majrycha a o svém 3. příspěvku do diskuze. 

Hlasování: S 23/0/0/3 

 

p. Majrych, občan P7 se dále vyjadřuje 

- k parkování kvůli zásobování na P7 

- k městské policii a její fungování na základě udání a domáhání se práva 

- ke komunikaci místostarosty P. Zelenky s majitelem pavilonu EXPO 58 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Ladin 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku p. Majrycha do diskuze. 

Hlasování: S 20/0/0/6 

 

p. Majrych, občan P7 nadále sděluje 

- proč se neumíme domluvit s někým, kdo tady na P7 investuje do kulturní činnosti, který podporuje Prahu 7 

a necháme danou situaci vyeskalovat do stavu, který je dnes 

- názor ohledně daného řešení parkování a k městské policii 

 

V rámci tématu parkování člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin informuje místostarostku MgA. Hanu 

Třeštíkovou, ohledně nepovoleného parkování v Kostelní, člena její rodiny.   

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o svém 4. příspěvku a o 3. příspěvku místostarosty P. Zelenky do diskuze. 

Hlasování: S 22/0/0/4 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, M. Tománek 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat 5. příspěvku p. Majrycha do diskuze. 

Hlasování: S 21/1/1/3 

 

p. Majrych, občan P7 hovoří k 

- vyeskalování dění ohledně parkování u EXPO 58, a že majitel se chce soudně domáhat svých práv  

- náplni práce městských strážníků 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, M. Tománek  

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o svém 5. příspěvku do diskuze. 

Hlasování: S 21/0/0/5 

 

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Knitl 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 15. 
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16. 0100/24-Z k informaci o projednání rozboru hospodaření společnosti 7U s.r.o. za 1. pololetí 2024 v působnosti 

valné hromady společnosti 

 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 22/0/1/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 16. 

 
 

17. 0101/24-Z k informaci o čerpání finančních prostředků z Humanitního fondu v 1. pololetí 2024 

 

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálních věcí 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 17. 

 
 

18. 0102/24-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 8. a 9. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024     

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 18. 

 
 

19. 0103/24-Z k porušení pravidel č. 1 pro zadávání veřejných zakázek MČ Praha 7 ze dne 27. 02. 2024 s účinností 

od 01. 03. 2024 

 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena (původní návrh viz příloha zápisu) 

 

Diskuze: Mgr. R. Špok, P. Zelenka, Ing. J. Ladin, M. Tománek, Mgr. et Mgr. V. Brož, Bc. O. Melena 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Mgr. R. Špoka do diskuze. 

Hlasování: S 22/0/0/4 

 

Diskuze: Mgr. R. Špok, Mgr. J. Čižinský 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Bc. O. Meleny do diskuze. 

Hlasování: S 22/0/0/4 

 

Diskuze: Bc. O. Melena 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. et Mgr. Vladan Brož přednesl protinávrh radního Martina Tománka: 

 

Zastupitelstvo městské části Praha 7 

 

I. konstatuje, že 

1. nedošlo k žádnému porušení pravidel 

 

Předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena daný protinávrh neakceptoval. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o protinávrhu radního Martina Tománka. 

 

Usnesení bylo upraveno a schváleno ve znění komplexního protinávrhu radního Martina Tománka. 
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Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena              Hlasování: 17/5/1/3 

Zpracoval: Kontrolní výbor                                        Usnesení bylo Schváleno  

Typ dokumentu: Usnesení                                          Pořadí bodu na programu: 19. 

 
 

20. 0104/24-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 8. a 9. 

jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024      

 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena  

Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/5 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 20. 

 
 

21. 0105/24-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 8. a 9. 

jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 

 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Diskuze: Bc. O. Melena, Ing. J. Ladin, M. Tománek 

Předkladatel: PŘED FV Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 21. 

 
 

22. 0106/24-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 8. a 9. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024  

 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 22. 

 
 

23. Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg vznesl dotaz týkající se  

- dopravního řešení na křižovatce Bubenská x Veletržní po rekonstrukci 

 

Diskuze: P. Zelenka, J. Neuberg 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 JUDr. Tomáš Vavřinec se dotazuje ohledně termínů jednání Zastupitelstva MČ P7 

na rok 2025 a dále se zmiňuje o krásných prezentacích na nástěnkách ke 140 letům naší městské části Praha 7.  

 

Diskuze: Bc. S. Svobodová, Mgr. J. Čižinský  

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Bc. Ondřej Melena se vyjadřuje, ohledně účelového dělení zakázky poptávkového 

řízení na grafické služby ke 140. výročí vzniku městské části Praha 7. 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin podotýká, že na Kontrolním výboru ZMČ Praha 7, se snaží zjistit do 

jaké míry funguje Úřad MČ Praha 7 transparentně a do jaké určité míry se snaží neobcházet zakázky malého rozsahu 

a uvádět CPV kódy (tzv. číselník jednotlivých předmětů plnění). A jak reálně fungují zakázky malého rozsahu 

nemají potřebu a nutnost uvádět CPV kódy. Na Úřadě MČ Praha 7 nejsou uvedeny CPV kódy – číselník jednotlivých 

plnění úkolů pro zakázky malého rozsahu. 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková konstatuje, že se plně ztotožňuje s nálezem z Kontrolního výboru 

ZMČ Praha 7 a zároveň děkuje za odvedenou práci. A vyjadřuje se k jiným výborům a jejich činnostem.  
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Diskuze: M. Tománek, Mgr. J. Čižinský, Bc. S. Svobodová 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Ing. J. Ladina do diskuze. 

Hlasování: S 21/0/0/5 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin dále konstatuje ohledně dodržování jednacího řádu Zastupitelstva MČ 

Praha 7  

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. R. Špok 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková konstatuje ohledně nerespektování opozice ve výborech 

Zastupitelstva MČ Praha 7 a jednostranné činnosti a není zde prostor pro opoziční a kontrolní činnost ve výborech a 

dále se vyjadřuje k nominaci pana Majrycha a proč nemá Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 7 svého 

místopředsedu, proč nemůže mít opozice člena v tomto výboru. 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o svém 3. příspěvku do diskuze. 

Hlasování: S 20/0/0/6 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Knitl, M. Tománek 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg se vyjadřuje ohledně nominací členů ODS do komisí RMČ Praha 7 / 

výborů ZMČ Praha 7 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Knitl  

 

p. Majrych, občan P7 se vyjadřuje ohledně nominace za klub Společně pro Prahu 7 do výběrového řízení Majetkové 

komise RMČ Praha 7  

  

Diskuze: Mgr. et Mgr. V. Brož, M. Tománek, P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský, Ing. K. V. Mareš, Ph.D. 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková konstatuje ohledně členství PhDr. Simony Šonové, MBA v 

Majetkové komisi RMČ Praha 7 

  

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

p. Majrych, občan P7 reaguje na sdělení starosty MČ Praha 7 Mgr. J. Čižinského ohledně komisí Rady HMP / 

Výborů Zastupitelstva HMP a na Úřadu MČ Praha 1. 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský zve dne 13. 11. 2024 na následující akce: 

 od 17:00 se koná v Korzu ve Veletržním Paláci vernisáž prací žáků základních škol MČ Praha 7 v rámci 

projektu Umělci po škole v Praze 7.  

 od 19:00 se koná ve Veletržním paláci křest knihy 140 let Prahy 7 a vernisáž výstavy k 140 letům naší 

městské části. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace                                         Pořadí bodu na programu: 23. 

 
 

24. Závěr 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 24. 

 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 ve 20:26 hodin. 
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Přílohy: Hlasování 

 

 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

Ověřovatelé:  

 

_____________________________                                                _____________________________ 

Bc. Ondřej Melena                  Martin Tománek 

 

 

 

 

 

Zapisovatelé:  

 

Lukáš Petrusek – zápis                Jiřina Ullrichová – usnesení 

Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 


